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Verslag algemene ledenvergadering d.d. 22 april 2023 in het Foreestenhuis te Hoorn 

 
Aanwezig: 51 leden 
Afbericht: 7 leden 
 
1. Opening, welkomstwoord door de voorzitter 

Voorzitter Jaap van der Hout heet alle leden namens het bestuur van harte welkom. De 
Oosterkerk was jammer genoeg al bezet maar het Foreestenhuis is voor ons geen onbekende 
plek, tenslotte is dit de locatie waar we onze lezingen geven en daardoor voor velen van jullie ook 
weer een zeer herkenbare en mooie historische locatie. 

 
2. Algemene mededelingen en actualiteiten 

Er zijn afzeggingen van: Albert de Graaf, Jan Jansen, Marjan Faber, Henk Kaptein, Ed Wagemaker, 
Peter Bouwhuis, en Arnoud Schaake 

 
De voorzitter meldt dat we helaas dit jaar afscheid hebben moeten nemen van Chris Holman 
gastheer in het OIP en redactie lid van het kwartaalblad.  
Henk van Woesik voormalige gids van Oud Hoorn medeschrijver van het boek Hoorn en de Zee. 
Verder was hij de fluitschip kenner. Vrijwilliger geweest bij de Batavia in Lelystad.  
Aan hen denken we terug met waardering en respect voor wie zij waren. 

 
De afgelopen maanden hebben we ons ingespannen om de viskaar aan de Korenmarkt weer op 
zijn oude ligplaats terug te krijgen. De gemeente en onze vereniging betalen de restauratie en de 
Hoornse Schouw neemt het eigendom over. Bij de viskaar komt een bordje zoals dat al op meer 
plekken bij historische schepen in de haven staat.  

 
Volgend jaar op de Open Monumentendag beginnen we met onze eerste kunst- en 
erfgoedwedstrijd, een wedstrijd voor kunstenaars en amateurkunstenaars. Het eerste thema 
wordt het varend erfgoed. Met een groep instellingen die kunst hoog in hun vaandel hebben 
staan zoals, Debutade, de Blauwe Schuit, het Westfries Museum, Expoost, de Boterhal en het 
Kunstkantoor vonden we dat het dit jaar toch wel heel kort dag wordt om het goed en 
professioneel neer te zetten. Er komt een jury- en een publieksprijs.  

 
Dit jaar is het, het jaar van de slag op de Zuiderzee en we liggen als vereniging op stoom. Het 
thema komt onder andere terug in onze lezingen, wandelingen, jeugd educatie en het 
kwartaalblad.  

 
Nu de gemeente groen licht heeft gegeven voor een nieuw luchtbehandelingssysteem in het 
theater het Pakhuis gaan we de komende periode met de buren in gesprek over vormen van 
samenwerking en de mogelijkheden om beide panden in bredere zin voor de toekomst te 
verbeteren. Het plaatsen van de luchtbehandeling wordt pas in of na oktober verwacht en daar 
het Pakhuis ook van sponsors afhankelijk is hebben we voldoende tijd om in overleg met onze 
vrijwilligers en leden naar de toekomst van ons pand in te kijken. 

 



 

2 
 

Een nieuwe uitgave van Publicatiestichting Bas Baltus. In augustus 2023 verschijnt een biografie 
over de Hoornse architect Adrianus Cyriacus Bleijs naar aanleiding van het 50-jarig bestaan van 
Stichting Stadsherstel Hoorn. Het onderzoek en de samenstelling van het boek zijn uitgevoerd 
door Willeke Jeeninga en Laura Jonkhoff. 

 
3. Bestuurswijzigingen 

Ron Dol en Jan Haring treden zijn aftredend en herkiesbaar. Aangezien er geen tegenkandidaten 
zijn worden de bestuursleden wederom met enthousiasme aangenomen. 

 
4. Verslag ledenvergadering 23-04-2022 (zie website) 

Verslag wordt door de leden goedgekeurd met dank aan de secretaris Matt Wever. 
 
5. Jaarverslag 2022 (bijgevoegd bij Kwartaalblad 1 2023) 

Jaarverslag wordt door de leden goedgekeurd met dank aan de secretaris Matt Wever. 
 
6. Jaarrekening 2022 en begroting 2023 (bijgevoegd bij Kwartaalblad 1 2023)  

De penningmeester geeft een toelichting op de getoonde cijfers. Piet van Iersel doet een voorstel 
om €10.000,- in de begroting op temen voor het digitaliseren van archiefmateriaal t.b.v.  “Hoorns 
Documentatie Systeem” in de beeldbank. Voorzitter geeft aan dat het bestuur eerder heeft 
aangegeven dat de bemensing van het uitzoekwerk een probleem kan zijn. Na algemene 
stemming wordt het voorstel aangenomen. Er zijn verder geen op of aanmerkingen, de 
jaarrekening en begroting worden vastgesteld met dank aan de penningmeester  

 
7. Verslag financiële commissie en decharge van het bestuur 

Op basis van de bevindingen van de kascontrole door Peter Bouwhuis en Peter Foss, stellen zij 
voor de jaarrekeningen en financiële verslagen goed te keuren en het bestuur decharge te 
verlenen. Met dank aan de penningmeester en kascommissie wordt dit voorstel aangenomen 

 
8. Advies werkgroep beleidsnota 2022 2027, uitwerking punt 8.6 

Arnoud Landsdaal geeft via een PowerPointpresentatie toelichting op voorgestelde wijzigingen in 
de beleidsnota. Jaap Schaper doet het voorstel om de Publicatie Stichting Bas Baltus (PSBB) 
jaarlijks een garantiesubsidie te verstrekken en het aantal af te nemen boeken af te spreken. 
Nelleke Huisman stelt voor om met de participerende instellingen van PSBB een structurele basis 
hiervoor af te spreken, zodat de uitgave van boeken doorgang kan vinden. Rita Lodde geeft aan 
dat de planning van de PSBB uitgaves qua aantal te verkopen boeken, ingeschat wordt op basis 
van inschrijving en dat het moeilijk is welk bedrag er jaarlijks nodig is om de continuïteit te 
waarborgen. 

 
9. Toekenning Erelidmaatschap  

Voorzitter: Als bestuur hebben we een extra agendapunt ingevoerd, als we dat in deze agenda 
hadden gedaan was de verrassing er af geweest. We willen namelijk iemand in het zonnetje 
zetten die al meer dan 15 jaar actief is binnen de vereniging en nog steeds van een enorme inzet 
getuigd. Onlangs stond ze met een mooi interview in ons kwartaalblad. U voelt al aan welke 
richting we uitgaan vandaag maken we Rita Lodde het middelpunt van onze ledenvergadering. Ik 
hoef u natuurlijk niet uit te leggen wie Rita is u kent haar allemaal. Rita is 11 jaar onze secretaris 
geweest. In deze periode heeft ze zich niet alleen voor ontpopt als een gedreven secretaris maar 
was Rita ook één van de drijvende krachten achter de activiteiten rond ons zeer geslaagde 100-
jarig bestaan. We hebben daaraan bijvoorbeeld een actief overleg overgehouden met een aantal 
andere historische verenigingen. Een overleg dat op dit moment verder groeit. Ook houdt Rita 
zich zeer actief bezig met ons project Hoorn, huizen, straten mensen waarbij Rita de drijvende 
kracht was bij het scannen en digitaliseren van duizenden artikelen. Als vertegenwoordigster 
namens Oud Hoorn in de stichting Bas Baltus verricht Rita nog steeds een bestuursfunctie en 
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draagt bij aan de jaarlijkse groei van lezenswaardige boeken over de rijke Hoornse geschiedenis. 
In haar periode als secretaris was Rita al betrokken bij de begraafplaats aan het Keern. Rita heeft 
dit mede omgebouwd tot een aparte stichting die er tot op de dag van vandaag in slaagt om de 
begraafplaats in goede staat te behouden en het verbetert met bijvoorbeeld het hek aan het 
Keern. Ik kan natuurlijk nog even doorgaan want de lijst met activiteiten binnen de vereniging is 
lang. Maar Rita zou dit alles niet kunnen doen zonder de stille kracht van Jan op de achtergrond. 

 
U voelt het natuurlijk al aankomen, kunt u als leden er mee instemmen dat we vandaag Rita 
Lodde benoemen tot erelid van de Vereniging Oud Hoorn. Gezien het daverend applaus is het 
voorstel van het bestuur aangenomen en zou ik graag Rita op het podium zien om het speldje en 
de felicitaties in ontvangst te nemen. 

 
10. Monumentenprijs 2023 

Voorzitter: Dit jaar willen we de monumentenprijs aanbieden aan Dutchen, de eigenaar van een 
groot deel van de Grote Kerk. De herbestemming van de kerk viel samen met de herinrichting van 
het Kerkplein. Dit heeft samen deze wat verloren, tochtige parkeerplaats met een gesloten 
bastion in het midden verandert als een tweede kloppend hart in onze binnenstad. De kerk heeft 
zich geopend naar zijn omgeving en heeft van binnen een metamorfose ondergaan waardoor het 
kerkinterieur weer over zijn volle hoogte is te beleven.  
De eigenaar van Dutchen, Xander van Rijswijk, bedankt Oud Hoorn voor de waardering en geeft 
nog een korte uiteenzetting over de restauratie en nodigt de aanwezigen uit om na de 
vergadering om een rondleiding door de kerk te krijgen. 

 
11. Rondvraag 

Er wordt gevraagd in het vervolg rekening te houden met de regionale schoolvakantie roosters. 
Maartje Brand  vraagt vanuit de bewonersgroep Hoorn-Noord aan onze vereniging om zich in te 
zetten voor het behoud van de wijk. De voorzitter geeft aan dat de vereniging een brief naar de 
gemeenteraad heeft verstuurd om dit uniek stukje Hoorn te behouden met zijn specifieke 
kenmerken.  
 

12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng.  
Er is nog een gratis kopje koffie/thee waarna de lezing volgt  
 

13. Pauze 
 

14. Lezing “Brandveiligheid en monumenten” 
Jaap van der Hout: Binnensteden hebben een rijke historie van grote branden. Tegenwoordig wel 
niet meer zo heftig dat halve delen van de binnenstad in vlammen opgaan maar de monumenten 
in combinatie met de vaak ook complexe indeling van de binnenstad maken deze wel veel 
kwetsbaarder. We laten de Brandweer niet voor niets oefenen in ons gebouw en onze buren 
theater het Pakhuis. Ik geef graag het woord aan Nico Happé en Dennis Eikelhof  


